
 

 

Herinrichting Heirstraat 

Bewonersavond 12 april 2022 

 

Aanwezig: 30 bewoners Heirstraat en omgeving 

                  Dhr. Hub Schoenmakers (wethouder) 

                  Dhr. Roel van den Munckhof (gemeente Beek) 

                  Dhr. Wim Keularts (gemeente Beek) 

 

 

De avond wordt geopend door wethouder Schoenmakers. Hij heet de 29 aanwezige bewoners 

welkom. 

Roel van den Munckhof geeft uitleg van het hoe en waarom van deze avond. Het voorliggend 

plan wordt gepresenteerd. Dit plan is opgezet met als uitgangspunt de meldingen/klachten die 

binnen de gemeente bekend zijn zoals de beloopbaarheid van de voetpaden (bomenzijde), de 

overlast van de bomen (vruchten) en de snelheid in de straat. 

Dit alles met in gedachte de huidige uitstraling van de straat zo veel mogelijk in stand te hou-

den.  

 

De bedoeling van deze avond is dit plan als praatplaat te doen gebruiken en wensen en op- 

en aanmerkingen op te halen bij de gebruikers/bewoners van de Heirstraat. 

 

Tijdens een levendige discussie was in diverse zaken consensus binnen de aanwezige bewo-

ners. 

- Parkeren heeft prioriteit. Het aantal parkeerplaatsen moet gehandhaafd worden; 

- In de straat moeten weer bomen terug komen; 

- Terug dringen vrachtverkeer; 

- De bestrating van de voetpaden in klinkers uitvoeren (voorkeur naar gebakken). 

- Het instellen van eenrichtingsverkeer; 

- Geen drempels. 

 

Verder werden diverse aandachtspunten naar voren gebracht. 

- Boomspiegels zoals uitgevoerd op het voorliggend plan uitvoeren met schuine band; 

- Boomspiegels geen 1.80 meter breed maken; 

- Maak voetpaden smaller tbv meer parkeerplaatsen; 

- Aansluiting Nieuwstraat-Heirstraat-Suspenderstraat problemen met vrachtverkeer; 

- Geprojecteerde boom bij huisnr. 47 zal voor nog meer problemen leiden voor 

   vrachtverkeer; 

- Bekijk de Heirstraat in twee of meerdere separate wegvakken (Markt-Nieuwstraat en 

Nieuwstraat-Scheperestraat); 

- Zichtlijnen bij uitrijden inritten (bomen); 

- Sfeervollere openbare verlichting; 

- Aandacht voor fietsers; 

- Aanpakken groenvoorziening nabij hsnr 19; 

- Parkeervakken mogelijk aanduiden met rvs punaises; 

- Laadpalen. In de eerste fase, momenteel in voorbereiding, is de Heirstraat niet  

  opgenomen. Vattenfal is de partij die dit project initieert en uitvoert. Gekeken wordt  

  in hoeverre eea kan worden meegenomen. 
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Enkele zaken die verder ter sprake kwamen; 

- Keuze bomen. Gekeken is naar zuilvormige bomen, dit mbt de carnavalsoptocht die door  

        de straat trekt. 

 Een van de aanwezigen zal met de gemeente contact opnemen om samen te kijken naar  

 mogelijk type boom; 

- Doorgeven aan de routeplanners dat Nieuwstraat niet voor vrachtverkeer richting Markt  

   Is; 

- Het aanbrengen van een smiley; 

- Aanbrengen blokmarkeringen op de kruisende wegen; 

 

 

De verdere voortgang van het project is aangegeven. 

 

De nutsbedrijven zullen de komende tijd nog volop werkzaamheden uitvoeren. 

 

De gemeente gaat naar de tekentafel en kijkt hoe de ingebrachte wensen/opmerkingen 

kunnen worden ingepast. 

Dit zal resulteren in een aantal varianten (2 of 3). 

De genoemde varianten zullen worden besproken en ook zal worden geargumenteerd 

waarom bepaalde keuzes zijn gemaakt.   

 

De huidige planning is om dit najaar tot een uitgewerkt plan te komen, budget aan te 

vragen en uitvoering medio 2023/2024. 

 

 

Op- en of aanmerkingen op het verslag of anderszins mbt de plannen kunnen worden 

gericht aan info@gemeentebeek.nl. 
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